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Kaip išrinktas Radviliškio – Tytuvėnų žmonių atstovas, jau antrus metus dirbu Seime ir stengiuosi 
atstovauti daugumos savo krašto žmonių interesams. Nuolatinis bendravimas ir bendradarbiavimas 
su Radviliškio ir Kelmės rajonų gyventojais bei rajonų vadovais man padeda išgirsti, pastebėti 
problemas ir džiaugsmus, su kuriais susiduria Lietuvos žmonės. Pastaruoju metu, vykstant Rusijos 
invazijai į Ukrainą bei taikant Europos Sąjungos sankcijas agresorei, su tam tikrais sunkumais 
susiduria ir mūsų šalis. Man, kaip valstybės valdymo institucijos atstovui, reikia priimti teisingus 
sprendimus, piliečiams – kelti iškilusias problemas. Įsiklausymas į kiekvieną, net ir mažiausią 
problemą, parodytas dėmesys rajonuose vykstantiems teigiamiems pokyčiams, laimėjimams 
sustiprina tarpusavio ryšį ir pasitikėjimą, įprasmina mano darbą. Kasdien nuoširdžiai vykdant pareigą 
Lietuvai bei savo rinkėjams.

DARBAS LR SEIMO BIUDŽETO IR FINANSŲ KOMITETE

Esant neeilinei situacijai, vykstant Rusijos invazijai į Ukrainą bei taikant Europos Sąjungos sankcijas 
agresorei, buvo labai svarbu patikslinti valstybės biudžetą išaugusios infliacijos poveikiui švelninti. 
Lietuvos kariniam, kibernetiniam, ekonominiam saugumui stiprinti, besitraukiantiems nuo karo 
Ukrainos žmonėms padėti bei nukreipti paketą tikslingai – į mažiausias pajamas gaunančius Lietuvos 
gyventojus. Todėl buvo nuspręsta padidinti NPD (nuo 460 iki 540 Eurų per mėnesį) ir senatvės 
pensijas (5 procentais), taikyti didesnes išmokas ir šildymo kompensacijas, didinti bazinius dydžius, 
nuo kurių priklauso šalpos, valstybinės pensijos ir kitos išmokos bei kompensuoti dalį dujų ir elektros 
kainos. 

Taip pat, buvo nuspręsta padidinti krašto apsaugos gynybos finansavimą iki 2,52 proc. BVP. Apie 40 
mln. iš šių lėšų bus skirta papildomiems sąjungininkų, kurie čia vykdys užduotis, dalyvaus pratybose,
kariniams daliniams. Kita dalis bus panaudojama karinei ginkluotei ir įrangai įsigyti. 

Kiti, itin svarbūs darbai – skaidrumo siekimas, reguliuojant atsiskaitymą grynaisiais pinigais ir 
reguliuojant kriptovaliutų sektorių. Nuo 2022 m. lapkričio 1 d. bus sugriežtintas atsiskaitymas 
grynaisiais pinigais virš 5000 eurų tiek įmonėms, tiek gyventojams. Tai didins finansinių operacijų 
skaidrumą, padės kovoti su šešėline ekonomika ir pinigų plovimu. Jei, dėl tam tikrų priežasčių,
sandoris įvykdomas grynaisiais pinigais, juos priimantis asmuo, per 10 darbo dienų, apie tai privalės 
pranešti Valstybinei mokesčių inspekcijai, pateikiant identifikavimo duomenis. Finansinių 
nusikaltimų tyrimo tarnybos duomenimis, nekilnojamojo turto rinkoje 26,5 proc. atsiskaitymų vis dar 
sudaro grynieji pinigai. 



Taip pat, labai svarbu sureguliuoti tarptautines kriptovaliutų keityklas. Šiuo metu Lietuvoje
mokėjimus galima vykdyti anonimiškai ir labai greitai. Šiuo atveju bandysime sekti Latvija ir Estija, 
kur klientų identifikavimas reikalingas nuo 0 eurų. Taip pat, nuo 2025 metų siūloma įteisinti taisyklę, 
kuri įpareigotų virtualiųjų valiutų piniginių operatorius gauti, laikyti ir perduoti informaciją apie 
mokėjimo įniciatorių ir gavėją, o, reikalui esant, būtų galima nustatyti ir pranešti apie įtartinas 
operacijas. 

Lietuvoje tęsiami pokyčiai dėl naujų bankomatų steigimų. Pernai birželį memorandumą pasirašę 
finansų rinkos dalyviai susitarė per vienerius metus užtikrinti, kad ne mažiau kaip 90 proc. Lietuvos 
gyventojų grynųjų pinigų išgryninimo vieta būtų pasiekiama iki 10 km atstumu nuo gyventojų 
deklaruotos gyvenamosios vietos arba 99 proc. gyventojų – iki 20 km atstumu. Svarbu, kad būtų 
pagerintas grynųjų pinigų prieinamumas kiekvienam Lietuvos piliečiui. 

Biudžeto ir finansų komitetas sprendžia klausimus dėl lošimo įstatymų ir jų pataisų. Nuo 2023 m. 
loterijos bilietus galės įsigyti tik 18 metų amžiaus sulaukę asmenys. Šios pataisos esmė yra apsaugoti 
nepilnamečius asmenis nuo neigiamo lošimo poveikio. Pardavėjai privalės prašyti asmens 
dokumento, kai abejojama dėl perkančiojo amžiaus. Lietuva, pardavinėdama loterijos bilietus
asmenims nuo 16 metų amžiaus, buvo išimtis Europos Sąjungoje. 

PRISIDĖJIMAS PRIE RADVILIŠKIO KRAŠTO ŽMONIŲ GEROVĖS

2022 m. pirmoje pusėje daug dėmesio buvo skiriama švietimo, sveikatos, susisiekimo klausimams ir 
socialiniams reikalams. Organizuoti susitikimai su ministrais, rajono vadovais, gyventojais.

Jau ne kartą esu minėjęs, kad švietimas yra viena iš mano prioritetinių sričių, tad ir šį pusmetį ši sritis 
sulaukė ypatingo dėmesio.  Balandžio 22 d. teko dalyvauti Lietuvos Respublikos švietimo, mokslo ir 
sporto ministerijos inicijuotos švietimo pažangos programos „Tūkstantmečio mokyklos“ renginyje 
„Kontaktų mugė“, skirtame savivaldybių atstovų ir švietimo paslaugų tiekėjų susitikimui. Jame
lankėsi komanda iš Radviliškio (Savivaldybės administracijos Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 
specialistai ir švietimo įstaigų vadovai). Aptarėme Radviliškio rajono savivaldybės dalyvavimą 
„Tūkstantmečio mokyklų“ programoje, vėliau susitikimą bei diskusijas pratęsėme LR Seime.

Ne kartą teko lankytis ir Radviliškio miesto ir rajono 
ugdymosi įstaigose, dalyvauti jų rengiamose šventėse, 
pabendrauti su mokyklų administracijos darbuotojais, 
bendruomene. Keliskart svečiuojantis Radviliškio 
Gražinos pagrindinėje mokykloje, apžiūrėjau nuostabiai 
renovuotas viešąsias ir daugiafunkcines erdves, puikiai, 
stilingai, estetiškai pritaikytas mokiniams. Taip pat, buvo 
diskutuota apie galimų projektų eigą.

Gegužės 21 d. dalyvavau Alksniupių mokyklos 111-ojo 
gimtadienio šventėje. 

Šventės metu už nuveiktus darbus, pasiekimus padėkota gausybei 
pedagogų ir, žinoma, direktorei, Rasai Saliamorienei.

2022 m. pirmą pusmetį teko lankytis daugybėje organizacijų ir įstaigų, 
kalbėtis apie esamas problemas ir rūpesčius, pasidžiaugti nuveiktais 



darbais ir ateities planais. Sausio 6 d. teko lankytis Radviliškio 
priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos patalpose, kur jau buvo baigiami
pastato kapitalinio remonto darbai. Džiugu matyti, kad sudarytos 
puikios sąlygos darbuotojams, mansardiniame aukšte įrengtos 
patalpos budinčiai pamainai, tinkamai laikoma gaisrų gesinimo ir 
gelbėjimo technika, pakeistos stogo konstrukcijos, padidinti garažo 
vartai.

Sausio 7 d.  lankiausi UAB „Radviliškio šiluma“. Su realizacijos-
abonentinio skyriaus darbuotojais aptarėme klausimus, dėl kurių 
vartotojai kreipiasi dažniausiai. Nuo 2022 metų sausio 1-os dienos, 
keitėsi kompensacijų tvarka už būsto šildymą: dvigubėjo valstybės 
remiamų pajamų (VRP) dydis, taikomas būsto šildymo išlaidų 
kompensacijai apskaičiuoti. Taigi, kompensaciją už būsto šildymą 

gaus daugiau nepasiturinčių rajono gyventojų.

Balandžio 11 d. aplankiau Radviliškio ligoninės administraciją, aptarėme vykdomą sveikatos 
priežiūros reformą. 

Gegužės 13 d. su kolega Lietuvos Respublikos Seimo nariu Algirdu Butkevičiumi lankėmės 
Radviliškyje. Dalyvavome susitikime su Lietuvos Respublikos susisiekimo ministru Mariumi 
Skuodžiu ir jo komanda. Susitikimo metu aptarti 
Radviliškio mieste ir rajone esančių valstybinės ir vietinės 
reikšmės kelių infrastruktūros gerinimo klausimai, AB 
„Lietuvos geležinkeliai“, AB „Lietuvos paštas“ veiklos 
problemos ir ateities perspektyvos. Kalbėta apie vietinės 
reikšmės kelio infrastruktūros privažiavimo prie 
muziejaus „Dingęs štetlas“ atnaujinimą. Aptartas 
magistralinio kelio A-9 saugaus eismo priemonių 
diegimo, kelio apšvietimo bei šviesoforų klausimai. 
Diskutuota apie gatvių infrastruktūros gerinimo 
klausimus, pėsčiųjų ir dviračių takų plėtrą, kitus projektus.

PRISIDĖJIMAS PRIE TYTUVĖNŲ KRAŠTO ŽMONIŲ GEROVĖS

2022 m. pirmą pusmetį ne kartą lankiausi ir Tytuvėnų krašte. Su rajono ir kitų įstaigų vadovais 
dalyvavome susitikimuose, aptarėme rūpimus klausimus, bendravome su Tytuvėnų krašto 

gyventojais. 

Dalyvavau Tytuvėnų gimnazijos paskutinio skambučio 
šventėje, kurioje turėjau galimybę pasveikinti abiturientus 
ir palinkėti sėkmės renkantis tolimesnį kelią. O geriausiam 
abiturientui Dinui Tverijonui įteikiau LR Seimo 
Pirmininko pavaduotojo Pauliaus Saudargo padėką ir 
atminimo dovaną.



Lietuvos Respublikos Seime apsilankė Tytuvėnų gimnazijos mokytojų kolektyvas. Kartu su 
kolegomis Seimo nariais Jonu Gudausku ir Seimo Pirmininko pavaduotoju Pauliumi Saudargu 

susitikome ir nuoširdžiai pabendravome su tytuvėniškiais. 

Giliaus ežero pakrantėje nuskambėjo ,,Tytuva'' vasaros 
šventė sukvietusi daug Tytuvėnų miesto gyventojų ir 
svečių. Malonu buvo kartu su Radviliškio r. savivaldybės 
administracijos direktore Jolanta Margaitiene pasveikinti 
tytuvėniškius su miesto švente ir padovanoti Baisogalos 
kultūros centro tradicinės kapelijos „Dainoriai“ koncertą.

Šv. Florijono 
dienos proga 

lankiau ir pasveikinau ugniagesius gelbėtojus jų profesinės 
dienos proga. Padėkojau ugniagesiams už profesionalų ir 
nelengvą jų darbą. Aplankiau ir Tytuvėnų ugniagesių 
komandą, kuri įsikūrusi net keletą kilometrų nuo Tytuvėnų 
miesto.  

Dalyvavau Tytuvėnų Švč. Mergelės Marijos Angelų 
Karalienės bažnyčioje bendroje tytuvėniškių ir Ukrainos 
karo pabėgėlių maldoje bei sakralinės stačiatikių muzikos 
koncerte. Tylos minute, skambant bažnyčios varpams, 

pagerbtos Ukrainos karo aukos. Gražiai nuskambėjo „Tėve mūsų“
malda lietuvių ir ukrainiečių kalbomis.
O nuoširdi ukrainietės padėka ir šilti žodžiai koncerto pabaigoje 
jautriai palietė ne vieno širdį. Слава Україні! Героям Слава!

Gausus būrys tytuvėniškių ir svečių buvo pakviesti į Lietuvos 
valstybės atkūrimo dienos proga organizuotą padėkų vakarą 
,,Kultūros šviesos ir išminties nešėjas". Nuoširdi padėka už skirtą 
nominaciją ir man, kuri įpareigoja ir toliau nuoširdžiai dirbti 
Tytuvėnų kraštui.

Po oficialaus 
LR Švietimo, 
mokslo ir sporto 

ministrės 
Jurgitos 

Šiugždinienės vizito Šilalės ir Kelmės rajonuose 
pakviečiau ministrę neoficialaus vizito į Tytuvėnų 
gimnaziją. Susipažinome su mokyklos mokymo 
baze, išklausėme su kokiomis problemomis 
susiduriama švietimo pertvarkos srityje, 
pasidžiaugėme gimnazijos mokinių pasiekimais ir puikiomis laboratorijomis.
Ministrė nuoširdžiai džiaugėsi jaukiu susitikimu Tytuvėnų gimnazijoje.

https://www.facebook.com/jonas.gudauskas.7?__cft__%5b0%5d=AZUMHPldnxLxQC_OtWRgs4YRCUYtyAi0k8x1DAAk1jEk6p9AGhemiThoAXaX0aPTiPR2DMpJ-HHoR-9Lwx4xG0I4CkXfdu1eg9EGee4hzHBP_trrNQzvQXm8TYBYfaHaOLmYM0oJrEbRRUcX6MN42yj9jTvGNlRDoz_P-8dHoRAbJQ&__tn__=-%5dK-R


PATEIKTI TEISĖS AKTŲ PROJEKTAI:

Nr. Teikimo 
data

Dok. Nr.
Teisės akto projektas 

Priėmimo 
data

Nauda/ Esmė

1
2022-03-
17

XIVP-1433 Seimo rezoliucijos 
„Dėl energetinių 
išteklių embargo iš 
šalių, vykdančių 
karinę agresiją prieš 
Ukrainą ir ekonominių 
pasekmių šalies 
gyventojams ir verslui 
kompensavimo“ 
projektas

Priimtas

(XIV-967)

2022-03-22

Priimta rezoliucija 
parlamentarai kviečia 
Vyriausybę siūlyti 
sprendimus, siekiant per 
įmanomai trumpiausią 
laikotarpį nutraukti 
Rusijos naftos ir gamtinių 
dujų importą ir vartojimą, 
spartinant Lietuvos 
energetiniam saugumui 
strateginį Lietuvos 
elektros energijos 
sistemos sinchronizacijos 
su kontinentinės Europos 
tinklais projektą.
Vyriausybė taip pat raginama 
užtikrinti teisinę bazę, kuri 
leistų Lietuvos įmonėms 
nutraukti sutartis dėl 
energijos išteklių iš Rusijos 
įsigijimo, ir skubiai teikti 
pasiūlymus dėl 
atsinaujinančios energijos 
išteklių plėtros, taip skatinant 
nuosavą elektros energijos 
gamybą Lietuvoje.

4 2022-05-
19

XIVP-1717 Civilinio kodekso 
papildymo 2.23(1) 
straipsniu įstatymo 
projektas

Siūloma į Civilinį kodeksą 
įvesti artimo ryšio sąvoką, 
tokiu ryšiu laikant asmens 
santykį su kitu asmeniu, 
kylantį iš tvaraus ir 
pasitikėjimu grįsto asmeninio 
socialinio ryšio. Tokį ryšį 
siūloma laikyti turint ne tik 
šeimos narius ir artimus 
giminaičius, bet ir asmenis, 
kurie yra sudarę susitarimą 
dėl bendro gyvenimo, bei 
asmenis, kuriuos sieja globos 
ar rūpybos santykiai arba 
sudarytas susitarimas dėl 

https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/0b7ebb00d79011ecb1b39d276e924a5d
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/0b7ebb00d79011ecb1b39d276e924a5d
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/0b7ebb00d79011ecb1b39d276e924a5d
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/0b7ebb00d79011ecb1b39d276e924a5d
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAD/e5b2de42a9f111ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/3d4e2de3a5ff11ecaf79c2120caf5094


tarpusavio išlaikymo. Artimas 
ryšys teisines pasekmes 
sukeltų tik įstatymų 
numatytais atvejais.

5 2022-05-
26

XIVP-1742 Loterijų įstatymo Nr. 
IX-1661 28 straipsnio 
pakeitimo įstatymo 
projektas

Projektu siekiama nustatyti, 
kad loterijose galėtų dalyvauti 
ne jaunesni nei 18 metų 
amžiaus asmenys. Siūloma 
keisti LĮ 28 straipsnio 7 dalį 
nustatant, kad „Lietuvos 
Respublikoje draudžiama 
dalyvauti loterijose 
asmenims, jaunesniems kaip 
18 metų. Šių reikalavimų 
laikymąsi privalo užtikrinti 
loterijų organizatorius ir 
loterijos bilietų platintojai. 
Loterijos organizatorius ir 
loterijos bilietų platintojai iš 
perkančio loterijos bilietus 
asmens privalo reikalauti 
pateikti asmens amžių 
liudijantį dokumentą tuo 
atveju, kai yra abejonių, kad 
asmuo yra jaunesnis negu 18 
metų. Jeigu toks asmuo 
nepateikia jo amžių 
liudijančio dokumento, 
loterijos organizatorius ir 
loterijos bilietų platintojai 
privalo atsisakyti parduoti 
jam loterijos 
bilietus. Loterijos bilietų 
platinimo vietose privalo būti 
pakabinti (nurodyti) 
įspėjamieji užrašai apie 
draudimą dalyvauti loterijose 
jaunesniems kaip 18 metų 
asmenims. Su šia informacija 
privalo būti supažindinti ir 
loterijos bilietus internetu ir 
(ar) telefono ryšiu ketinantys 
įsigyti asmenys. Įspėjamųjų 
užrašų turinį, formą, jų 
pateikimo loterijos bilietų 
platinimo vietose, interneto 
svetainėse ir (ar) telefono 
ryšiu taisykles tvirtina 
priežiūros institucija.

https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/0cbfa860dcd311ecb1b39d276e924a5d
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/0cbfa860dcd311ecb1b39d276e924a5d
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/0cbfa860dcd311ecb1b39d276e924a5d
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/0cbfa860dcd311ecb1b39d276e924a5d


RENGINIAI IR ŠVENTĖS

Šį pusmetį teko dalyvauti daugybėje įvairių renginių ir 
švenčių, susitikti ir pabendrauti su nevyriausybinių 
organizacijų, sportininkų ir kitomis bendruomenėmis. 

Minaičiuose pagerbtas 1949 m. vasario 16 d. Deklaracijos 
signatarų ir visų Lietuvos partizanų atminimas.

6 2022-06-
23

XIVP-1867 Žmogaus audinių, 
ląstelių, organų 
donorystės ir 
transplantacijos 
įstatymo Nr. I-1626 4, 
5 ir 7 straipsnių 
pakeitimo įstatymo 
projektas

Lietuvos Respublikos 
žmogaus audinių, ląstelių, 
organų donorystės ir 
transplantacijos įstatymo Nr. 
I-1626 pakeitimo įstatymo 
projektas (toliau – Įstatymo 
projektas) parengtas siekiant 
pakeisti Lietuvoje šiuo metu 
galiojantį donorystės modelį, 
pereinant nuo informuoto 
sutikimo modelio prie 
numanomo sutikimo 
donorystės modelio. 
Įteisinus numanomo sutikimo 
modelį, žmonėms nebereikėtų 
pildyti ir pasirašyti nustatytos 
formos sutikimo, norint po 
mirties tapti organų donoru. 
Tai reiškia, kad tiems 
žmonėms, kurie norėjo tapti 
donorais, bet dėl tam tikrų 
priežasčių nerado laiko įsigyti 
Donoro kortelės, reikėtų tik 
pasikalbėti su savo 
artimaisiais ir informuoti juos 
apie savo pasirinkimą. 
Siūlomu numanomo sutikimo 
organų donorystės modeliu 
nustatoma, kad nesant 
rašytinio asmens nesutikimo 
būti donoru, po jo mirties 
visuomet būtų prašoma 
artimųjų sutikimo. Mirusiojo 
raštu išreikštas nesutikimas 
būtų pripažįstamas absoliučia 
donorystės kontraindikacija ir 
artimieji šios valios pakeisti 
negalėtų. 
Numanomo sutikimo modelis 
taikomas 21 Europos šalyje.
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Balandžio 15 d. aplankiau Pociūnėlių miestelio bendruomenę. Teko didžiulė garbė įteikti Lietuvos 
Respublikos Seimo Pirmininko pavaduotojo Pauliaus Saudargo padėkos raštus. Už gebėjimą suburti 
žmones, įkvėpti bendrai veiklai, tikrųjų žmogiškųjų vertybių puoselėjimą padėkos įteiktos 
bendruomenės pirmininkei Danguolei ir ilgametei bendruomenės narei Danutei. 

Gegužės 8 d. dalyvavau kasmetinėje Tulpių žydėjimo šventėje. 

Gegužės 29 d. Šiaulių Šv. apaštalų Petro ir Pauliaus katedroje 
paminėjome Šiaulių vyskupijos ir vyskupo Eugenijaus Bartulio darbo 
metų vyskupijoje 25 m. 
jubiliejų.

Džiaugiuosi būdamas „Išmanusis miestas 8” parodos, kuri 
eksponuojama Lietuvos Respublikos Seime 2022 m. birželio 23 
d.–liepos 14 dienomis Vitražo galerijoje iniciatoriumi. Tai 
nacionalinio architektūrinio ir urbanistinio konkurso darbai –
ateities vizijos Lietuvos miestams. Konkursą vykdo 
„STRUCTUM“ žurnalas. Projekte dalyvavo net 8 savivaldybės, 
geriausi architektūros, inžinerijos bei aukštojo mokslo įstaigų 
studentai.

NEFORMALI VEIKLA LIETUVOS RESPUBLIKOS 
SEIME

Visada didelį dėmesį skyriau bendravimui su piliečiais bei 
įvairiomis įstaigomis. Džiaugiuosi galėdamas sulaukti svečių
Lietuvos Respublikos Seime ir galėdamas derinti darbą ir 
susitikimus su gyventojais. 
Šiais metai pas mane lankėsi Tytuvėnų gimnazijos mokytojų 
kolektyvas, Šeduvos globos namų kolektyvas bei Radviliškio 
Lizdeikos gimnazijos net 
6 moksleivių klasės. Esu 

dėkingas kiekvienam už laiko skyrimą, pateiktus klausimus bei 
išreikštą nuomonę.

Žinoma, palaikau ir daug jaunų, kupinų idėjų žmonių. Džiaugiuosi 
galėjęs prisidėti prie Rugilės Andrejevskytės, Vilniaus universiteto 
Tarptautinių santykių ir politikos mokslų instituto IV kurso 



studentės, skirdamas jai laiko pabendrauti apie vienmandatininkų apygardas ir rinkimus. Taip pat 
visuomet stengiuosi agituoti moksleivius dalyvauti 
Seimo rengiamuosiuose konkursuose. 

Ir kaip gi be palaikymo Ukrainai, esu tikras, kiekvienas 
esame prisidėję, bent kruopelyte, ar finansine auka, ar 
nebenaudojamais daiktais, ar būsto suteikimu. Tad 
labai džiaugiuosi, kad viena Ukrainiečių šeima buvo 
apgyvendinta ir mūsų šeimoje, manau, šiandien jie su 
optimizmu kabinasi į gyvenimą Lietuvoje. Tikiu, kad 
gerumas gimdo gerumą!
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